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PROTOKÓŁ 

XXXII Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 18 sierpnia 2010 r. 

 

Posiedzenie XXXII Sesji rozpoczął o godz. 1000 Przewodniczący Rady Jan Piskor 

wypowiadając słowa: „Otwieram XXXII Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący przywitał zaproszonych gości, radnych oraz sołtysów. Na 

posiedzenie Rady Gminy przybyło 14 radnych w związku, z czym Przewodniczący Rady Jan 

Piskor stwierdził prawomocność obrad (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu).  

W posiedzeniu Rady Gminy nie uczestniczył radny Stanisław Surma.  

Przewodniczący Rady zaproponował aby z porządku obrad zdjąć uchwałę w sprawie 

użyczenia nieruchomości zabudowanej położonej w miejscowości Wiśliny stanowiącej 

gminny zasób nieruchomości. 

 

Radni przyjęli jednogłośnie następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 
2. Wystąpienie przedstawiciela Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Kwidzynie. 
3. Interpelacje i zapytania radnych.  
4. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych w okresie między sesjami. 
5. Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2010 r.  
6. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.  
7. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze kolejnych umów 

dzierżawy nieruchomości niezabudowanych stanowiących mienie komunalne na okres 
3 lat.  

8. Uchwała w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Gospodarowania 
Mieszkaniowym Zasobem Gminy Sadlinki na lata 2010 – 2014.  

9. Uchwała o zmianie uchwały Nr XXXII/184/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 15 marca 
2006 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2009-2011. 

10. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminów określających 
wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatku za wysługę 
lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz wysokość i warunki 
wypłacania innych składników wynagradzania, a także szczegółowe warunki 
obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw, dodatku mieszkaniowego i nagród.   

11. Uchwała w sprawie przystąpienia do Pomorskiego Stowarzyszenia Gmin Wiejskich.  
12. Uchwała w sprawie podziału Gminy Sadlinki na okręgi wyborcze.  
13. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
15. Wolne wnioski. 
16. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy. 
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Ad. 2. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – przywitał st. kpt. Czesława Olejnika – Z-ca 

Komendanta Powiatowego PSP w Kwidzynie. 

St. kpt. Czesław Olejnik – Z-ca Komendanta Powiatowego PSP w Kwidzynie – 

dokonał prezentacji własnej osoby i przedstawił informację na temat działań 

przeciwpowodziowych prowadzonych na terenie powiatu kwidzyńskiego. od dnia 22 maja br. 

do dnia 15 czerwca br.  

Działania przeciwpowodziowe na terenie powiatu kwidzyńskiego rozpoczęły się w 

dniu 22.05.br. w miejscowości Korzeniewo. Jednostki OSP z terenu gminy Kwidzyn 

zabezpieczały wjazd na przeprawę promową poprzez założenie szandorów oraz 

zabezpieczenie workami z piaskiem. 

W dniu 23 maja 20010 r. w miejscowości Grabowo prowadzono działania polegające  

na zabezpieczeniu przewidywanego przebicia hydraulicznego pod stopą wału, które miało 

miejsce w 2005 r. poprzez ułożenie geowłókniny oraz worków z piaskiem.  W działaniach 

brały udział jednostki OSP z terenu: gminy Sadlinki (Sadlinki, Nebrowo Wielkie, Kaniczki, 

Olszanica, Bronisławowo), gminy Gardeja   (Morawy, Wandowo, Czarne Dolne, Rozajny), 

gminy Prabuty (Trumiejki, Jakubowo Obrzynowskie, Obrzynowo, Prabuty), oraz 4 zastępy 

KP PSP w Kwidzynie. 

Łącznie wzięło udział – 92 strażaków, dodatkowo 16 skazanych z ZK w Kwidzynie z 

dwoma strażnikami. Pow. zabezpieczenia – ok. 2400 m2, zużyto ok. 7 tys. worków z 

piaskiem. 

Koordynację działań w tym czasie prowadzono w 3 gminach na terenie naszego 

powiatu. W miejscowości Janowo jednostki OSP z terenu gminy Kwidzyn oraz zastęp JRG 

Kwidzyn zabezpieczały wjazd na przeprawę promową poprzez założenie szandorów oraz 

zabezpieczenie workami z piaskiem. 

W miejscowości Rudniki jednostki OSP z terenu gminy Ryjewo oraz zastęp JRG 

Kwidzyn zabezpieczały powstały podsiąk pod stopa wału poprzez uszczelnienie folią i 

workami z piaskiem. 

Stan rzeki Wisły na godz. 800 – 598 cm, 1400 – 635 cm, 2000 – 674cm. 

Dnia 24 maja 2010 r. w miejscowości Nebrowo Wielkie jednostka OSP Olszanica 

likwidowała wykopane przez bobry nory w wale przeciwpowodziowym poprzez ułożenie foli i 

uszczelnienie workami z piaskiem. 

W godzinach wieczornych do siedziby KP PSP przybył Odwód Operacyjny  

zadysponowany przez Pomorskiego Komendanta Wojewódzkiego PSP w Gdańsku w 

składzie: Osz PSP w Słupsku – 11 osób, KP PSP Chojnice – 3 osoby, KP PSP Starogard 

Gdański – 3 osoby, KP PSP Kartuzy – 3 osoby. Jednostki KP PSP przybyły z łodziami.  

Stan rzeki Wisły na godz. 800 – 800 cm, 1400 – 839 cm, 2000 – 862 cm. 



3 

 

W dniu 25 maja 2010 r. w miejscowości Wiśliny gm. Sadlinki jednostki OSP Sadlinki, 

OSP Kaniczki, JRG Kwidzyn oraz 11 słuchaczy Ośrodka Szkolenia w Słupsku brało udział  w 

zabezpieczaniu drogi dojazdowej do posesji poprzez ułożenie wału z worków z piaskiem 

(około 400 szt. ), dodatkowo zabezpieczono wał folią. 

W miejscowości Nebrowo Wielkie gm. Sadlinki jednostki OSP Olszanica, JRG 

Kwidzyn oraz 11 słuchaczy z Ośrodka Szkolenia PSP w Słupsku brało udział  w 

zabezpieczeniu zagrożonego podtopieniem budynku mieszkalnego poprzez ułożenie z 

dwóch stron budynku wału o długości około 20 m z worków z piaskiem (około 350 szt.). 

Dodatkowo wał zabezpieczono folią.  

Stan rzeki Wisły 8:00 – 872 cm, 14:00 – 867 cm, 20:00 – 860 cm. 

Natomiast w dniu 28 maja 23010 r. w miejscowości Rusinowo gm. Sadlinki zastępy 

JRG oraz zastępy odwodu operacyjnego PKW PSP w Gdańsku zabezpieczały budynek 

mieszkalny zagrożony podtopieniem  poprzez obłożenie skarpy przy budynku na długości 

około 30 m workami z piaskiem ( około 600 szt.), dodatkowo zabezpieczono folią. 

Podobne działania prowadzone były w miejscowościach: Nebrowo Wielkie (Zbigniew 

Jędrzejewski), Glina ( Genowefa Szlachta). 

Monitoring rzeki Wisły na odcinku Rudniki gm. Ryjewo, Janowo – Korzeniewo gm. 

Kwidzyn, Rusinowo – gm. Sadlinki przez zastępy OSP oraz zastępy odwodu operacyjnego 

PKW PSP w Gdańsku. Stan rzeki Wisły 800 – 836 cm, 1400 – 824 cm, 2000 – 814 cm. 

Podobne działania prowadzono z różnym natężeniem sił i środków w dniach 

następnych. Codzienne narady koordynacyjne z udziałem starosty, wójtów i służb 

współdziałających. Działania zakończono w dniu 15 czerwca br. rozebraniem szandorów na 

przeprawie drogowej w Korzeniewie. Wojewoda pomorski odwołał alarm powodziowy na 

terenie województwa w dniu 17 czerwca, a wprowadził w dniu 23 maja o godz. 1200. 

Wspomnieć można jeszcze o wizytacjach wojewody pomorskiego ze sztabem 

kryzysowym (2 wizyty). 

Kończąc swoje wystąpienie chciałbym jeszcze przedstawić wnioski i uwagi, które 

nasunęły się podczas trwania akcji a z którymi chciałbym się z Państwem podzielić: 

1. W zakresie organizacyjnym: 

 każda interwencyjna lub inne działania np. wyjazd do monitoringu wałów 

przeciwpowodziowych przez jednostki Ochotniczych Straży Pożarnych powinny być 

zgłaszane drogą radiową do Powiatowego Stanowiska Kierowania KP PSP w 

Kwidzynie, 

 bardzo duże zaangażowanie do monitorowania wałów strażaków z jednostek OSP z 

terenu gmin nadwiślańskich - problemy ze zwolnieniami z pracy w przypadku 

długotrwałych działań, 
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 zapewnienie zabezpieczenia operacyjnego terenu powiatu w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej oraz innych działań ratowniczych, 

 inwentaryzacja oraz odtworzenie byłych (nieistniejących) rowów melioracyjnych oraz 

przepustów, 

 koszenie wałów oraz rowów melioracyjnych, kanałów i rzeki Liwy, 

 egzekwowanie (wprowadzenie) przepisów o zakazie użytkowania gruntów jako orne 

bezpośrednio przylegających do stopy wału – Kodeks Wykroczeń przewiduje kary za 

oranie i budowę oczek wodnych w odległości mniejszej niż 3 m od stopy wału, 

 konieczność zapewnienia map operacyjnych na potrzeby działań rozpoznawczych 

oraz operacyjnych, 

 organizacja zaplecza logistycznego na terenie akcji (napoje, wyżywienie, miejsce 

odpoczynku w przypadku niekorzystnych warunków atmosferycznych, itp.), 

 polityka informacyjna (sposoby, metody, odpowiedzialni, itp.), 

 szczepienie ochronne członków OSP (np. p. tężcowi, WZW typu B) – współpraca z 

PSSE w Kwidzynie. 

2. W zakresie doposażenia w sprzęt jednostek ochrony przeciwpożarowej: 

 zakup dodatkowych radiotelefonów przenośnych na potrzeby pracy sztabu akcji w 

tym dowódców odcinków bojowych, 

 doposażenie JR-G oraz OSP w spodniobuty tzw. „wodery” oraz ubrania do pracy   w 

wodzie (pianki), 

 zakup 10 odcinków węży tłocznych W-110/20m w celu doposażenia agregatu 

pompowego oraz pompy szlamowej, (obecnie 5 odcinków), 

 zakup przyczepki lekkiej do przewozu pomp do wody zanieczyszczonej tzw. 

szlamowych oraz węży ssawnych i tłocznych – przyczepka transportowana za 

samochodem operacyjnym, 

 zakup silnika z napędem strugowodnym do łodzi aluminiowej Quicksilver QS-5000 

(ewakuacja), 

 zakup kamizelek ratunkowych dla ratowników oraz osób ewakuowanych. 

3. Inne: 

 oznakowanie dróg na granicach powiatów woj. ościennych, 

 kontrola samowoli budowy oczek wodnych na terenach zalewowych, 

 znaki drogowe w magazynach powodziowych na potrzeby akcji p.pow. np. zakaz 

wjazdu, zakaz ruchu itp., 

 utwardzenie dojazdów i koron wałów (choćby dowóz i dostarczenie worków z 

piaskiem na teren akcji), 

 nadzór budowlany – brak oznakowania budynków. 
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Kończąc swoje wystąpienie Pan Olejnik dodał, iż jego zdaniem największym 

problemem jest brak porządku prawnego, kto za co odpowiada. Następnie złożył 

podziękowania Pani Wójt oraz Komendantowi Gminnemu OSP za bardzo dobrą i owocną 

współpracę.    

J. Piskor – Przewodniczący Rady – czy są pytania do Pana Komendanta? 

P. Żyła – radny – składam podziękowania i pochwały dla strażaków ochotników  

i zawodowców. Cała akcja związana z powodzią była przeprowadzona wzorowo, to co 

budziło zastrzeżenia to zabezpieczenie dojazdu do wału przez Policję przez 3 dni. Z całego 

powiatu zjeżdżali ludzie na konkretne miejsce. Gdy przyjechał Wojewoda był porządek po 

jego odjeździe zrobiło się to samo, dobrze, że była pogoda i droga się nie rozjechała.  

A. Zorena – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Kwidzyńskiego – zgadzam się z 

Panem Komendantem w kwestii uporządkowania prawnego kto za co odpowiada bo to jest 

główny problem.  

G. Podgórska – radna – jest problem z połączeniem alarmowym 998. Jak dzwonimy 

z Nebrowa to odzywa się straż ze Świecia. A bardzo często interwencja jest potrzebna 

szybko. Można rozwiązać ten problem? 

E. Krajewska – Wójt – wcześniej na sesjach był poruszony ten temat. Została 

przedstawiona informacja na ten temat radnym. Te spostrzeżenia są bardzo ważne ale 

czasami nie mamy na nie wpływu. Jak się dobrze współpracuje z Zarządem Melioracji i 

Uprzędzeń Wodnych to źle się współpracuje z Regionalnym Zarządem Gospodarki Wodnej. 

Natomiast jeżeli jest problem na styku województwa to powinien koordynować to starosta.  

Tak naprawdę akcję przeciwpowodziową prowadzimy w gminach i tutaj ogromną rolę 

odegrali strażacy. Nikt nie zarzuci Gminie, że strażacy są źle wyposażeni, na pewno braki są 

ale są one uzupełniane na bieżąco. Współpraca z Komendantem i Z-ca Komendanta PSP w 

Kwidzynie jest bardzo dobra wręcz wzorowa. Pragnę również podziękować Panu Szajerce z 

ZMiUW, która tak naprawdę odpowiadał za cały kawałek wału na terenie naszego powiatu. 

Trzeba mocno uderzać w wojewodę, to jest istotna sprawa. Jako wójt mam zastrzeżenia co 

do przepływu informacji. Odbyły się spotkania z sołtysami w których była poruszona sprawa 

ewentualnej ewakuacji gdy zaistnieje poważne zagrożenie. Sprawa ewakuacji zależy od 

mieszkańców jak chcą się ewakuować to nikt im tego nie może zabronić.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – chciałbym również podziękować Pani lekarz 

weterynarii. Wiem tylko, że w czasie zagrożeń możemy tylko pomóc sobie sami. W Białkach 

były miejsca przygotowane bardzo wysoko.  

S. Berent – Komendant Gminny OSP – woda już przeszła. Rowy miały być robione 

ale nic się w tej sprawie nie dzieje, to musi zostać zrobione bo grozi katastrofą. Dużej wody 

możemy się spodziewać nie tylko na wiosnę następnego roku ale już jesienią tego roku.  
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P. Żyła – radny – wszystkie rowy, które odchodzą od wałów są zapchane a to musi 

zostać zrobione. Może trzeba zaprosić na następną sesje Pana Pałkę.  

E. Krajewska – Wójt – Pan Pałka nie pytał się tylko robił robotę w czasie tej sytuacji 

powodziowej. Pieniądze przeznaczone na melioracje Pan Pałka wykorzystał w tym czasie. 

Gro rolników nie płaci składek, bywa tak, że na wsi 50% rolników nie płaci składek. Pan 

Pałka chciał podwyższenia składek ale rolnicy to zablokowali. Trzeba zaprosić Pana Pałkę.   

P. Żyła – radny – jest prośba do Pani Wójt, aby zabezpieczyć przepusty. Mam 

pytanie do Pana Komendanta jak to jest, że właściciel posesji w chwili zagrożenia nie 

wpuszcza strażaka lub innej osoby na posesję ponieważ, stwierdza, że to jest jego i nikt nie 

może wejść bez jego pozwolenia.  

B. Gadacz – sołtys -   powinniśmy poprosić na sesję posła Pana Kozdronia, 

ponieważ jest on i mógłby nam w tej kwestii coś doradzać. Druga sprawa to taka, że za 

wałem są uszkodzenia popowodziowe. Kto ma to zrobić i za czyje pieniądze? 

St. kpt. Czesław Olejnik – Z-ca Komendanta Powiatowego PSP w Kwidzynie – za 

działania Policji ja nie będę się wypowiadał. Po to jest straż pożarna aby usunąć skutki 

zagrożeń. My jako strażacy nie możemy stosować przymusu, chyba, że w obronie własnej 

od tego są inne organy. Co niektórzy rolnicy sami narobili sobie problemów zaorywując rowy 

lub kopiąc nowe rowy.  

Jak byłoby zagrożone zdrowie lub życie to możemy użyć siły ale jest to stan wyższej 

konieczności. My nie jesteśmy od tworzenia prawa to wy Państwo możecie tworzyć prawo 

miejscowe. Wasz głos więcej się liczy niż inne. Jeżeli chodzi o numery sieci alarmowej to 

zależy tylko wyłącznie od operatora telefonii sieci komórkowej. Jeżeli chodzi o ewakuację to 

mam na myśli masowa ewakuację, plany przewidują też środki do ewakuacji z zewnątrz.  

 

Ad. 3. 

B. Krzemień – radny – droga na Gardeję w lesie jest na terenie naszej Gminy? Jeżeli 

tak to na podjeździe pod tą górę jest bardzo duża wyrwa.  

J. Gutmański – sołtys – po bardzo dużych opadach deszczu jest problem ze 

spływającym piachem z bruku i przy przejeździe kolejowym.  

B. Filar – sołtys – wyszła sprawa podtopień roślin okopowych. Zgłaszane są wnioski 

od rolników, w związku ze stratami. Należy powołać komisje do spraw szacowania szkód.  

Z. Krajewski – radny – miały być usunięte krzaki z drogo wojewódzkiej prowadzącej 

do Okrągłej Łąki a nic nie zostało zrobione i zaczyna być problem ponieważ jest bardzo 

słaba widoczność.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – chciałbym podziękować radny i sołtysom za 

udział we mszy świętej, która odbyła się w Nebrowie Wielkim.  
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Ad. 4.  

E. Krajewska – Wójt - przedstawiła informację na temat spraw realizowanych  

w okresie między sesjami.  

 

Ad. 5. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXXII/281/2010 z dnia  

18 sierpnia 2010 r. w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2010 r.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 6. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXXI/I282/2010 z dnia  

18 sierpnia 2010 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 7. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXXII/283/2010 z dnia  

18 sierpnia 2010 r. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze kolejnych 

umów dzierżawy nieruchomości niezabudowanych stanowiących mienie komunalne na okres 

3 lat. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 8.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXXII/284/2010 z dnia  

18 sierpnia 2010 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy Sadlinki na lata 2010 – 2014.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 9.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXXII/285/2010 z dnia  

18 sierpnia 2010 r. o zmianie uchwały Nr XXXII/84/2006 rady Gminy Sadlinki z dnia 15 

marca 2006 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2009 – 2011. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   
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Ad. 10. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXXII/286/2010 z dnia  

18 sierpnia 2010 r. zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia regulaminów określających 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatku za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych 

składników wynagradzania, a także szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, dodatku 

mieszkaniowego i nagród.  w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze 

kolejnych umów dzierżawy nieruchomości niezabudowanych stanowiących mienie 

komunalne na okres 3 lat. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 11. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXXII/287/2010 z dnia  

18 sierpnia 2010 r. w sprawie przystąpienia do Pomorskiego Stowarzyszenia Gmin 

Wiejskich.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 12.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Rady Gminy Sadlinki z dnia 18 

sierpnia 2010 r. w sprawie podziału Gminy Sadlinki na okręgi wyborcze i przystąpił do 

głosowania.  

 Za przyjęciem uchwały głosował 1 radny, 1 radny wstrzymał się od głosu, 12 

radnych głosowało przeciw, w związku z czym uchwała nie została przyjęta.   

 

Ad. 13. 

 Za przyjęciem protokółu obrad z XXXI Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 14 

radnych uczestniczących w posiedzeniu w związku z czym protokół został przyjęty 

jednogłośnie.   

 

Ad. 14.  

E. Krajewska – Wójt – odnośnie drogi 532 to Gmina będzie interweniować w tej 

sprawie. Jeżeli chodzi  o zwały piachu to Gmina podejmie się usunięcia tego problemu 

mimo, iż nie jest to w kompetencji gminy gdyż jest to droga wojewódzka.  
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Jeżeli chodzi o podtopienia to ja wiem, że one są, nie było tego problemu wcześniej 

zgłaszanego. Gmina wystąpi do Wojewody w sprawie powołania Komisji ds. szacowania 

szkód. 

P. Żyła – radny – te ekipy porządkowe należałoby oddalić od Sadlinek chociaż raz w 

miesiącu.  

E. Krajewska – Wójt – myślę o zakupie ciągnika z kosiarką.  

G. Podgórska – radna – zapraszam na 18 września  na smażenie śliwek. Impreza  

organizowana jest przy udziale gminy i PLGD.  

 

Ad. 15.      

E. Krajewska – Wójt – zapraszamy Pana Wojtka Pałkę na następną sesję? 

B. Krzemień – radny – zaprośmy kogoś właściwego od dróg powiatowych.  

E. Krajewska – Wójt – to trzeba zaprosić Pana Homę. 22 sierpnia w starostwie ma 

odbyć się spotkanie z Panem doc. Liźińskim w sprawie zlewni rzeki Liwy. Myślę, że u nas 

należy zrobić takie spotkanie i na nie zaprosić Pana Pałkę.  

 

Ad. 15. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXXII Sesji Rady Gminy Sadlinki.  

 

 

Protokołował:  
S. Rogala 

 

 

 

 


